

一、重要提示

本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。

二、公司基本情况

Table with 2 columns: Item and Value. Includes company name (山东阿阿胶股份有限公司), stock code (000423), and contact information.

本报告期末比上年同期增减(%) 本报告期末比上年同期增减(%) 本报告期末比上年同期增减(%)

Table with 4 columns: Item, This Period, Last Period, Change. Financial summary including total assets, liabilities, and equity.

报告期末公司前主要会计数据和财务指标的说明：经营活动产生的现金流量净额较同期下降126.51%，系公司回款政策发生变化及对客户授信额度增加所致。

Table with 3 columns: Item, Amount, Explanation. Details non-recurring items like government subsidies and asset disposal gains.

3.同时按照国际会计准则与按中国会计准则披露的财务报告中净利润和净资产差异情况

4.同时按照境外会计准则与按中国会计准则披露的财务报告中净利润和净资产差异情况

三、股本变动及股东情况

Table showing share changes: Total shares, Issued shares, Unissued shares, and their respective percentages.

前十名无限售条件流通股股东持股情况表

Table listing top 10 shareholders of unlimited shares, including names, share counts, and percentages.

前十名有限售条件流通股股东持股情况表

Table listing top 10 shareholders of limited shares, including names, share counts, and percentages.

控股股东及其关联方对上市公司的影响

Table detailing related party transactions and their impact on the company's operations.

3.控股股东及实际控制人变更情况

4.董事、监事和高级管理人员情况

Table listing board members, supervisors, and senior management with their roles and terms.

五、董事会报告

(一)主营业务分行业、产品情况表

Table showing business performance by industry and product line, including revenue, costs, and margins.

山东阿阿胶股份有限公司

2012 半年度报告摘要

可供出售金融资产 66,020,046.58 67,220,046.58

Table with 3 columns: Region, Revenue, Revenue Change. Breakdown of revenue by region.

(三)主营业务及其结构发生重大变化的原因说明

(四)主营业务盈利能力(毛利率)与上年相比发生重大变化的原因说明

Table with 3 columns: Item, This Period, Last Period. Summary of accumulated funds and their uses.

承诺投资项目和超募资金投向

Table detailing committed investment projects and excess funds, including project names and amounts.

募集资金使用项目情况

Table showing the use of funds for various projects, including construction and R&D.

2.变更募集资金投资项目情况表

(八)对2012年1-9月经营业绩的预计

六、重要事项

(一)收购、出售资产及资产重组

(二)担保事项

(三)非经营性关联债权债务往来

(四)重大诉讼仲裁事项

(五)其他重大事项及其影响和解决方案的分析说明

1.证券投资情况

2.持有其他上市公司股权情况

3.报告期内募集资金使用情况

4.报告期内其他事项

5.其他

6.其他综合收益项目

六、报告期接待调研、沟通、采访等活动登记表

Table listing investor visits and communications, including dates, locations, and participants.

(一)董事会

(二)监事会

(三)高级管理人员

(四)财务数据

(五)其他

(六)其他

(七)其他

(八)其他

(九)其他

(十)其他

(十一)其他

(十二)其他

(十三)其他

(十四)其他

(十五)其他

(十六)其他

(十七)其他

(十八)其他

(十九)其他

(二十)其他

(二十一)其他

(二十二)其他

(二十三)其他

可供出售金融资产 66,020,046.58 67,220,046.58

Table with 3 columns: Item, This Period, Last Period. Summary of assets and liabilities.

(三)主营业务及其结构发生重大变化的原因说明

(四)主营业务盈利能力(毛利率)与上年相比发生重大变化的原因说明

Table with 3 columns: Item, This Period, Last Period. Summary of accumulated funds and their uses.

承诺投资项目和超募资金投向

Table detailing committed investment projects and excess funds, including project names and amounts.

募集资金使用项目情况

Table showing the use of funds for various projects, including construction and R&D.

2.变更募集资金投资项目情况表

(八)对2012年1-9月经营业绩的预计

六、重要事项

(一)收购、出售资产及资产重组

(二)担保事项

(三)非经营性关联债权债务往来

(四)重大诉讼仲裁事项

(五)其他重大事项及其影响和解决方案的分析说明

1.证券投资情况

2.持有其他上市公司股权情况

3.报告期内募集资金使用情况

4.报告期内其他事项

5.其他

6.其他综合收益项目

六、报告期接待调研、沟通、采访等活动登记表

Table listing investor visits and communications, including dates, locations, and participants.

(一)董事会

(二)监事会

(三)高级管理人员

(四)财务数据

(五)其他

(六)其他

(七)其他

(八)其他

(九)其他

(十)其他

(十一)其他

(十二)其他

(十三)其他

(十四)其他

(十五)其他

(十六)其他

(十七)其他

(十八)其他

(十九)其他

(二十)其他

(二十一)其他

(二十二)其他

(二十三)其他

本期发生同一控制下企业合并的，被合并方在合并前实现的净利润为0元。

法定代表人：李福祥 主管会计工作负责人：吴怀祯 会计机构负责人：王金芝

4.母公司利润表

Table showing parent company profit and loss for the period, including revenue, expenses, and net profit.

5.合并现金流量表

Table showing consolidated cash flow statement, detailing operating, investing, and financing activities.

6.母公司现金流量表

Table showing parent company cash flow statement, detailing operating, investing, and financing activities.

7.合并所有者权益变动表

Table showing consolidated equity of shareholders, including changes in equity components.

8.母公司所有者权益变动表

Table showing parent company equity of shareholders, including changes in equity components.

9.其他

10.其他

11.其他

12.其他

13.其他

14.其他

15.其他

16.其他

17.其他

18.其他

19.其他

20.其他

21.其他

22.其他

23.其他

24.其他

25.其他

26.其他

27.其他

28.其他

29.其他

30.其他

31.其他